
Gearchiveerd: donderdag 8 februari 2024 10:20:08 

Van: 

(geanonimiseerd)

Aan: (@caiwa @g4u.nl 

Onderwerp: RE: Reactie op uw e-mail aan mevr. . (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Urgentie: Normal 

Precisie: None 

  24-01-2023   

  

Beste heer_ 
(geanonimiseerd)

Geen enkel probleem, u mag uw vragen altjd stellen. 

In de offèrte van De Verkeerstellers is een gebied opgenomen welke wordt onderzoek, hier valt het gebied aan de achterzijde 

van de West-Vlisterdijk ook onder. Zoals u aangeeft bevinden deze parkeerplaatsen zich op zeer korte loopafstand en wellicht 

kunnen deze uitkomst bieden in de parkeerproblematiek. 

Het voorstel om contrair te gaan aan het negatieve CRK-advies wordt door mevr. N voorgedragen aan de overige 

collegeleden. Deze vergaderingen zijn helaas niet openbaar, ikzelf ben hier ook niet bij aanwezig. Het college zaltijdens deze 

vergadering een beslissing maken ten opzichte van hetgeen voorgesteld. Ik hoop dat het voorstel over circa 3 weken in 

collegevergadering kan worden besproken. 

(geanonimiseerd)

Zodra ik meer weet neem ik contact met u op. 

\intb] Met vriendelijke groet, 

gemeente 

Krimpenerwaard 

\intbITeam Juridische zaken 

\int! 

Juridisch medewerker 

\intbit. 14 0182 

e -@@1…1 (geanonimiseerd)

Postbus 512820 AB Stolwijk 

van eciway.n Weciway.n> (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: vrijdag 27 januari 2023 10:54 

Onderwerp: Re: Reactie op uw e-mail aan mevr._d. . 24-01-2023 (geanonimiseerd)

Beste - 
(geanonimiseerd)

Bedankt voor je info, ik steldit zeer op prijs! 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Hebben jullie bij het verkeersbureau De Verkeerstellers ook aangegeven dat er gekeken word naar de parkeerplaatsen achter 

de huizen aan de West Vlisterdijk dit is namelijk op zeer korte loopafstand en als met van deze plaatsen geen weet heeft is er 

geen duidelijk advies, wij nemen op verschillende tijden foto,s van de parkeerplekken en doen dit met regelmaat hiermee was ik 

begonnen in opdracht van een advies bureau en dat blijf ik voorlopig nog even doen om een goede inzicht te krijgen. 

Voor het CRK advies als dit in de raad besproken word is dit openbaar gebeurt dit in een raadsvergadering? zo ja zou je dan 

kunnen aangeven wanneer die vergadering is zodat ik in kan spreken in de raad. 

Nogmaals dan voor je info ‚ ik word graag op de hoogte gehouden zodat ik weet dat er daadwerkelijk iets gebeurd, en dat is 

geen onvrede over nu maar door fouten in het verleden van de Gemeente en het proces van vergunning aanvraag en verlening. 

Groeten, 

\sb2800p 26-1-2023 om 12:47 schreef N 

Beste heer. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Afgelopen dinsdag 24 januari jl heeft u een e-mailbericht verzonden met het verzoek om een update van de stand 

van zaken in uw dossier. Vanwege drukte is mevr. - zelf niet in de gelegenheid om te reageren op uw bericht 

en derhalve voorzie ik u van reactie. 

(geanonimiseerd)

Voor wat betreft het parkeeronderzoek het volgende. Er is akkoord gegeven op een ontvangen offerte van een 

onafhankelijk bureau, te weten De Verkeerstellers. In hun offerte hebben zij aangegeven dat de metingen zullen 

plaatsvinden in het begin van februari 2023. Na de laatste onderzoeksronde ontvangen wij binnen uiterlijk 10 

werkdagen de rapportage. 

Met betrekking tot het negatieve CRK-advies zijn wij intern bezig met het opstellen van een gemotiveerde 

belangenafiweging waarin wordt aangegeven waarom wij contrair gaan aan het gegeven CRK-advies. Deze 

gemotiveerde belangenafiweging zullen wij voorleggen aan het college. Als wij hier reactie op hebben ontvangen 

zullen wij contact met u opnemen. 

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

\intb] Met vriendelijke groet, 

gemeente 

Krimpenerwaard 

\intbITeam Juridische zaken 

\intbl 

Juridisch medewerker 

\intblt. 14 0182 

e -r_lìkrmpenerwaard.nl (geanonimiseerd)

Postbus 512820 AB Stolwijk 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)




